
Kandydat do Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej Orlik-Jantar w kadencji 2024-2027

Nie jestem zatrudniony w Spółdzielni Mieszkaniowej “Orlik-Jantar”.
Nie prowadzę działalności konkurencyjnej wobec Spółdzielni.

Nigdy nie byłem członkiem Rady Nadzorczej
 Spółdzielni Mieszkaniowej Orlik-Jantar

Pietrzak Mirosław 

Na Gocławiu mieszkam od 1983 roku. Od wielu lat biorę udział w pracach
organów samorządowych w S.M. „Gocław Lotnisko”, a następnie

 w S.M. „Orlik – Jantar”. 
Obecnie w Radzie Nieruchomości nr 18 pełnię funkcję Przewodniczącego Rady.

 
Jestem absolwentem Wydziału Prawa i Administracji UW. Ukończyłem studia

podyplomowe w zakresie Zamówień Publicznych oraz Audytu i Kontroli.
Posiadam doświadczenie zawodowe m.in. w zarządzaniu nieruchomościami

 użytkowymi i mieszkalnymi.
 W związku z tym uzyskałem wymaganą do zarządzania nimi licencję „Zarządca

Nieruchomości”.

Działalność w Radzie Nadzorczej mającą na celu ochronę interesów członków nie
sprowadza się tylko do udziału w jej posiedzeniach, ale przede wszystkim do

analizy dokumentów i kontroli prawidłowości realizacji swoich obowiązków przez
Spółdzielnię. A to będzie pochłaniało dużo czasu – ja czas mam, jestem już na

emeryturze. 


